
Profesí jsem psychiatrická sestra a v oblasti péče o duševní zdraví pracuji od roku 1992. Mám 
zkušenosti z přímé péče i z manažerských pozic, pracovala jsem ve zdravotnických zařízeních i 
v sociálních službách. V letech 2016 - 2021 jsem se podílela na založení a rozvoji Centra duševního 
zdraví pro Prahu 8, od ledna 2022 pracuji na pozici vedoucí oddělení zdravotních pojišťoven 
v Psychiatrické nemocnici Bohnice. 

Do výboru ACDZ kandiduji za zdravotní sekci. Chci nabídnout a využít především zkušenosti 
s propojováním světů sociální práce a zdravotnictví a zkušenosti s optimalizací vykazování v CDZ.  

 

 


